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v. Alexander Phillip Gruber
Biographical Summary
(971) Alexander Phillip Gruber was born February 1, 1911 . in
Chicago. (1294) In the early 1930's, he moved to New York. In Febru-
ary 1942, he went to the Los Angeles area,(1295) with a short stay
in Chicago in between. (1296) He was married in New York and had
two children. (1297) Eva Grant told the Warren Commission that
Gruber's nickname was "Musty."(1298) Gruber, now retired, was
previously employed as a scrap metal dealer in the Los Angeles-
Burbank area . (1299)
The Committee's Investigation
(972)

	

The materials reviewed by the committee gave no indication
of Gruber's financial or social position, nor of his political or law en-
forcement connections. The committee obtained a copy of Gruber's
criminal record from the FBI, whichshowed a number of theft-related
arrests and dispositions in various jurisdictions . (1300)
(973)

	

Relationship with Ruby.-Alex Gruber told the FBI that he
grew up in the same neighborhood as Jack Ruby, went to grammar
school with him, and even lived with him for approximately 1 year in
a Chicago boarding house, when they were both about 20 years
old. (1301) Gruber told the committee that Ruby's father lived in his
neighborhood, although Ruby did not, that Ruby would hang around
his neighborhood, and that they became friends(130,0) andwould go to
football games and boxing matches.(1303) Gruber described his
Chicago relationship with Ruby as "very close." (1304) In his Warren
Commission testimony Ruby had described Gruber as a "bad kid in
those days . * * *"(1305) Following his stint as Ruby's roommate,
Gruber moved to New York and lost contact with Ruby.
(974)

	

The time of Gruber's next contact with Ruby is uncertain .
In 1964, Gruber told the FBI that he saw Ruby in 1946 or 1949, when
Gruber stopped in Dallas en route to Chicago. (1306) This social visit
was apparently the sole motive for the Dallas side trip . In 1978, how-
ever, Gruber told the committee that he and another individual were
on the road selling pots and pans and that Dallas was one of the stops
on their itinerary. (1307) When questioned by FBI agents immediately
following the assassination weekend, Gruber stated that he had taken
this trip about 10 years prior, which would place it in 1953 . (1308) In
all interviews Gruber has stated that Ruby and he had met at Ruby's
nightclub ; he told the committee that he had stayed in the club (and
in Dallas) for only afewhours. (1309)
(975)

	

Their next contact occurred about 2 weeks before the assas-
sination when Gruber again went out of hiswayto visit Riiby in Dallas,
this time arriving from Joplin, Mo. Gruber told the FBI in 1964 that
he had been in New York attending a relative's wedding and had then
gone to Joplin to get information about a carwash facility . (1310) In
1978, Gruber stated that he could not have gone to a. wedding at that
time, but admitted that he was in Joplin. (1311) Gruber said he de-
cided to visit Ruby because Joplin was only 100 miles from
Dallas. (1312) "1 don't know why I went there, really," said Gruber, "I
can't remember. I just went there." (1313)
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(976)

	

In 1964, Gruber said that he had stayed in Dallas for several
days, seeing Ruby a number of times, including one visit to the Carousel
from 6 p.m. until closing. (1314) Yet in 1963, Gruber had told the FBI
that he had been in Dallas only 1 night and part of the following
day. (1315) When Gruber and Ruby did meet, they discussed past ex-
periences in Chicago, Ruby's business problems involving non-union
dancers, Ruby's problems with his sister, and Gruber's possible involve-
ment in a carwash facility . (1316) (Ruby told the Warren Commission
that Gruber had also tried to interest Sam Ruby in the carwash en-
deavor.) (1317) Ruby asked if Gruber had any connections with the
labor union (AGVA), which Gruber did not, (1318) and promised
to send Gruber a dachshund puppy that he owned. (1319) While in
Dallas on this trip, Gruber also visited (for the first tune) Eva Grant,
who washospitalized at the time . (1320)
(977)

	

Gruber called Ruby on the telephone at the Carousel on No-
vember 17, 1963, at 9 :28 p.m. (1.321) This call lasted 8 minutes, and
Gruber surmised that it involved the possible purchase of letters for
the marquee signs at the Carousel from a Los Angeles company, (1322)
although Gruber's recollection of the call was extremely limited. (1323)
(978)

	

Ruby called Gruber following the President's assassination,
at 2 :37 p.m.(1324) Gruber stated that he received the call 20 minutes
after the assassination, (1325) but lie must have meant 20 minutes after
he learned of the event if the times are to coincide . This was one of the
first calls made by Ruby that afternoon, and he was very upset. Gruber
said Ruby sobbed on the telephone when speaking of the assassination
and finally had to liang up, being unable to continue . In 1963, Gruber
related this conversation as follows

RUBY. Did you hear what happened?
GRLsEx. You mean the shooting of the President?
RUBY . Yes, ain't that a terrible thing. I'm all upset and my

sister is hysterical . You don't know this, Al, but I started all
my programs with a patriotic number . I'm crying and I can't
talk to you anymore. (1328)

In his 1964 FBI interview, Gruber mentioned that they had discussed
the carwash business and the dog that Ruby was to send, before the
news of the assassination was brought up. (1327) In 1978 he stated that
only the dog was discussed. (1328) Telephone records indicate that the
call only lasted 3 minutes, (1329) casting some doubt on Gruber's fuller
1964 account.
(979)

	

Gruber had three subsequent contacts by mail with Ruby . The
first involved the sending of a puppy to Gruber, which Ruby had in-
structed Andrew Armstrong, a Carousel employee, to take care of
while Ruby was in jail . (1330) The second was a letter which Gruber
sent to Ruby several months after the Oswald shooting . (1331) This
letter -,vas missing from the Dallas police department files when the
Committee examined them in 1978. Gruber had told the FBI that in
the letter he expressed his sorrow over Ruby's predicament. (1332)
(980)

	

The third mail contact was a letter from Ruby, postdated Feb-
ruary 4, 1964. It had a return address of 505 Main St., Dallas . In this
letter, Ruby acknowledged receipt of Gruber's letter, thanked him for
it, mentioned the dog, and said he was sorry that Gruber had been
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caused so much trouble as a result of the call made to him November 22,1963.(1333) Ruby was ostensibly referring to the FBI's questioning
Grnber, but there had also been an anonvmous telephone threat at
12 :45 a.m . on November 25, 1963, at Gruber's home, in which the callerstated "ask him [Gruber] if he likes livin'."(1334)
(981)

	

The FBI also investigated another alleged Ruby to Grubertelephone call on Sunday morning, November 24, 1963, prior to the
Oswald shooting. The FBIhad received information from the Los An-geles police department that the proprietor of a hamburger stand re-lated (on November 26, 1963) that a man named Gruber had told himof such a call . (1335) The man supposedly said that Ruby hadtold himthat lie was going to shoot Oswald . Possible verification of the inci-dent was a reference to a Gruber-Ruby acquaintance "back East," pos-sibly in Chicago. The proprietor had denied this story when the FBIspoke to him on November 27, 1963, and although a different source
mentioned the same basic story to the FBI, this second source's infor-majtion was at best third- or fourth-hand hearsay. Verification wasnot conducted by the FBI. (1336) Gruber has denied any knowledge of
such an incident and of any weekend calls from Ruby besides the oneon Friday afternoon. (1337)
(982)

	

It is known that Eva Grant called Gruber within 10 days of
the assassination to inquire about the dog and to thank Gruber for his
visit to the hospital, (1338) although Gruber had no recollection of
this call . (1339)
(983)

	

Despite his relationship with Ruby, Gruber stated that he had
no knowledge of Ruby's Dallas associates or activities, legal or other-
wise . (13.1.0) He has remarked that Ruby came from a fine family and
had always been patriotic, (1341) although Gruber never considered
Ruby to be interested in politics . (1342)
Treatment by the Warren Commission
(984)

	

The Warren Commission's treatment of Alex Gruber was at
best cursory and without any focus, although staff counsels Hubert
and Griffin wrote a memorandum that referred to the investigation
of Gruber. (1343) Gruber himself was not questioned by the Commis-
sion . Alice Nichols,(1344) Ralph Paiil,(1345) Hyman Rubinstein,
(1346) and George Senator(1347) said that they had never heard of
him. Earl Ruby knew that Gruber and Jack Ruby had lived together in
Chicago and that Ruby had called Gruber on November 22 . (1348)
Eileen Kaminsky also had heard of . this phone call . (134,9) As noted
earlier, Gruber was also mentioned in the Commission testimony of
EvaGrant andJack Ruby. (1350)
(985)

	

Deposition of Gruber by House Select Committee on Assas-
sinations staff .



10 11 entitled matter was conducted in private conference,

I nursuant to notice, at 3 :00 p .m .

APPEARANCES :
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SELECT CO'f-11TTEE ON ASSASSINATIONS

Wednesdav, June 14, 1978

?oom 420
United States Courthouse
312 Spring Street
Los Angeles, California

Examination of Alexander P . !Tuber regarding the above-

DONALD A . PURDY, JR., ESQ ., Counsel, Select Committee
on Assassinations, U . S . House of Ren-esentatives,
Washington, D . C . 20515 .

ALEXANDER P . OPUAER, in pro ner .



MR . PURDY : We are about to begin a deposition

3 (before the select Committee on Assassinations of the U . S .

House of Renresentatives .

My name is Donald A . Purdy, Jr . I am a staff

c ~!counsel . I am designated, pursuant to House Resolution 222

7 Land the Committee Rule 4 as a designated counael with rower
I

Ito take statements under oath .

We are presently in the chambers of IT . S .

IC ;venetta S . Tassopulos in the United States Courthouse, 312

'! ';''forth Spring Street, Los Angeles, California .

Magistrate Tassonulos will now swear the witness.

MAGISTRATE TASSOPULOS : Would you state your name,

please, for the record?
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li

	

MR. rRUBER : Alexander Gruber .
I

I°
il
I

;7 Ihame?

m

24
~;1Ito administer oath .

Do you wish to take an oath or an affirmation?

lagistrate

MAGISTRATE TASSOPULOS : How do you spell the last

!1R . GRUBER : G-r-u-b-e-r .

MAGISTRATE TASSOPULOS : Thank you, Mr . nruber .

As indicated, I am a United States Magistrate . I

authorized, pursuant to 28 U . S . Code, Section 636 (a) 2

" and General order 104 of this Court, which is the United

'~ :States District Court for the Central District of California,



"tR . GRUBER : It don't make no difference to me. I

don't even know what it is all about .

N'A(;ISTRATE TASSOPULOS : Do you mind to swear to

God?

	

Well, if you think --

`1R . GRUBER : Well, I will smear to tell the truth .

' 4AGISTRATE TASSOPULOS : All right, just a moment .
I

7i 4 Well, I will have to administer the oath, then, that you

will swear to tell the truth .

Whereupon,

"IAGISTRATE TASSOPULOS :

	

You may adjourn no% to
I

~~ room 420 -- is that correct? -- and the denosition will take

t5
I

17 I

23
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I

	

ALEXANDER GRUBER

:1 was called as a witness herein and, having been first duly

,,
I
sworn, was examined and testified as follows :

(Brief recess .)

"SR . PURDY : We are continuing the deposition now
1

!5 '!in Room 420 of the United States Courthouse .i
EXAMINATION

BY "1R . PURDY :

Q

	

I want to make sure that you understand the basic

-= 'Igroundrules of the deposition . Do you understand that this

statement is voluntary?

A

	

What is the matter?

Q

	

Do you understand that this statement is voluntary?
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:i attorney present and that you can bring in an attorney at

any time? Do you understand that?

A

	

I suppose so . I don't know . You are telling me .
I

g

	

MR . PURDY: Let the record show that I am giving you

9 a copy of our Committee Rules and House Resolutions 222, 433

MR. PURDY : It is down there at the bottom left,

THE WITNESS : Yes, okay .

BY MR . PURDY :

Q

	

Have you read the rule and do you understand it?

A Yes .

Q

	

The entire record of this deposition will be tran-

' t ;:,scribed and we will send you a copy of it so that you can
I-- ;make any corrections you may desire . okay?

A

	

(Witness nods .)

Would you indicate orally, so she can pick it uo

on the tane, by saying "yes"?

i0 ' I and 760 . The rule under which the deposition is taken is

11 ;!Rule 4, which is on page 4 of this first section, and you

:2 'fare welcome to read at this time if you desire to .

13 THE WITNESS : Now you are getting me scared .

A Yes .

2 l Q Are you under subpoena at this time?

1 ~~ A Not fiat I know of .

: i Q Do you understand that you have a right to an



Q

taken under the penalties for nerjury?

A Yes .

Q

	

Thank you . t^ihen did you first get to know Jack Ruby?!

A

	

About 40 years ago . I don't know?I
'I

Q

	

Back when you were a kid?
I

A Yes .

Yes . Yes .
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Finally, you understand that this denosit .ion is

a 'I

	

Q

	

This was growing un in Chicago?d
A Yes .

Q

	

You were both in the same neighborhood?

11 ~ A

	

I didn't know him growing up in Chicago . I knew

him when he was about -- let us see -- about 17 years old .

Q

	

How did you get to know him particularly well then?

A

	

Well, he came around the neighborhood . He didn't

live in our neighborhood . fie came around our neighborhood

and started hanging around there . His father lived in the

neighborhood .I

Q

	

And had you known his father?

A Yes .

Q

	

Just as you would know the --

A

	

I knew his father better than I knew him .

Q

	

How did you get to know his father?

A

	

His father was a carpenter . He hung around the

neighborhood, too . He was a drunk, a nice old drunk .
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IG

everybody knew him. Papa Joe, they called him .

Q

	

Was he harmful or harmless?

A

	

He was harmless .

Q

	

When Jack Ruby came around, when he was about 17,

did you become good friends with him at that time?

A

	

Yes, I did .

Q

	

What kinds of things would you do together?

A

	

Go to football games and stuff like that, fights .

Q

	

Professional fights?

A

	

I am a sports fan . Yes . Always have been .

Q

	

So you were both big snorts fans?

A

	

I don't know about him . I know I was . He was a

scalper .

Q

	

Referring to selling tickets?

A

	

Yes . Always -- always that I knew him, he was a

15 i scalper .

Q

	

Was that because he was short of money or he just

liked it?

A

	

Well, that is the way he made a living .

That is the way he made a living when he was --

A

	

Yes . He didn't work at that time .

Okay . How did you make a living at that time?

A

	

I think i lived at home . I went to school . I had

Q

Q

439

2 . ;I1just got out of .school .

2 : II
Q

	

Was there any fighting in the neighborhood?
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Q

	

He didn't fight?

A No .
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A

	

Well, we all went to fights . ;"7e used to fight a little

? II amateurs . Not him .

Q

	

Was there any fighting among each other in the

',;neighborhood?
I

A

	

;-Tell, it is a rough neighborhood . `ty neighborhood
1 1

? i was called the bloody 20th, a rough neighborhood .

li

	

Q

	

Was Jack Ruby involved in fights in the neighborhood?

i,. .l

	

A

	

Jack Ruby didn't live in that neighborhood,

I ;~

	

Q

	

Well, was he involved in fights in that neighborhood?

A

	

No . ;;e was a docile person in them days .

'3

	

Q

	

So you don't remember him ever being in fights in

jChicago?

Did he do any other activities besides scalping
11

1 ' li that you knew of?
I

A

	

;-Tell, I left Chicago .

when did you leave Chicago?

?o I

	

A

	

When I was about 18 years old . I went to New York .

~I stayed there and I got married there, lived there about
I

__
,112 years .

Q

	

;-There did you go after New York?

A Huh?

Q

	

Where did you go after New York?



I

	

A

	

I think I came back to Chicago and opened up a

2 wrecking yard and I only stayed there about a year or eight
i

I was

married then .

Q

	

After the Arny, did you move to Los Angeles?

A

	

Yes . Well ; I lived in Los Angeles before I went in

;the Army . t!y parents lived there since 1926 .
i

I6
II

	

Q

	

Where do you live Woo, is Los Angeles? What is your

1' Ilpresent address?

A

	

1016 North Orange Grove Avenue .

17

- .f
~- lChicago during the time you knew him there when you were both

iyoung?

441

A

	

Just like I say, scalping tickets .

Q

	

Did you live with him for a while?

44-105 0 - 79 - 29

3 l months or something . I didn't work out .

= Q And then where did you go?

: ; A Out here .

6
~I

Q To Los Angeles?

7
i
ii A In the Army .

Q You went in the Army?

A Yes .

IO Q And you served out here?

A That was '42 . I jumped all the way to '42 .

Q Is that in what section?

!i A Los Angeles .

A Was Jack Ruby involved in any illegal activies in



A Yes .

Q

	

About how long?

A

	

Oh, maybe three, four months .

Q

	

Did he date at that time?

A

	

Yes . Yes, he was a hell of a ladies' man . I don't

ii know what they liked about him, but he was a ladies' man .

n

	

Somethina that he enjoyed more than scalping?

3

	

A

	

I guess so .

s

	

Q

	

Did he get to know any of the more prominent

i0

	

Chicago individuals in the neighborhood at that time?

A

	

What do you mean by prominent?

Q

	

Well, people that a lot of People knew .

A

	

I don't think. so . He was just the average guy . He

was no -- he was no real big man or -- just an ordinary guy .

Q

	

Did he ever collect debts for People in Chicago?

A

	

Not that I knov" of . That might have been after I

left . I don't know nothing about him . I didn't see Jack

Ruby from the time I seen him when I lived with him until

maybe 15 years later .

Q

	

Where was it that you saw him the next tire?

A

	

The next time I saw him, he owned a place called

' the Silver Sour in Dallas .

'c

442

Q

	

Approximately what year was that?

A

	

I haven't got the least idea . Time is --

Q

	

You have, in your previous --



1

	

A

	

Now in there, I seen him fight . I seen him fight

2 Ii1 in that joint . I seen him take three guys on and knock them
i
all cold . That is the truth .

Q

	

In your orevious interviews, you have said that the

next time that you saw Jack Ruby, when he owned the Silver

Spur -- on one occasion you said 1947 . On another, you said

II
you thought it was 1953 .

A

	

I ain't got no idea . If I said it, I didn't -- I

wasn't sure .

443

Well, he moved to Dallas in 1947 .

2

	

Q

	

So did you have the innression when you saw him

13 'iIthat he had been there for a while or just a brief time?

A

	

Oh, he had been there a while, yes . I think he

1 c . took over his sister's place . Yes, he had been there a while .

Q

	

So you think if you had to choose between 1947 and
I

17 11953, if you assume he raved --
~'I

IY

around there .

Q

	

Do you know whether or not Jack. Ruby knew Lenny
23 il

(Patrick in Chicago?

A

	

Lenny Patrick -- that, I can't tell you .

Q

	

Did you know Lenny Patrick or ever meet him?

A I think I'd say '53, yes .
9

Q Okay .

A Because he seemed well-acquainted with everybody
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A

	

I have heard of him . I don't know him .

Q

	

You never met him?

A

	

I seen him once, but I don't know him .

Q

	

Did Jack Ruby know Barney Baker?

A

	

I don't know who Barney Baker is .

You have never met him?

?lever heard of him, even .

Q

	

Did Jack Ruhy know Irwin Wiener?

A

	

Clever heard of him either .

Q

	

Did Jack Ruby know Lewis Cuttner?

A

	

Lewis what?

Q

	

Cuttner-- an attorney in Chicago .

A

	

I don't -- I never heard of him .

4

	

Do you know or have you ever heard of Dave or Sam

11 1 1,their names are . The other one was supposed to be a gangster .

He was supposed to be in with Lenny Patrick is what I heard.

" But the one I knew out here was -- was no gangster . He was a

" '.ibusinessman .

0

	

Is he living now?

1 ; I Yarris?

16 .li A Yes, I have heard of them .

17 Q How did you come to hear of them?

A one of them lived out here . I know his wife .

I r ,I Q Do you remember which one that is?

A I don't know . It is a nephew of his . I don't what



A

	

No, he died . His wife is living, but he died .

Q

	

What is her first name? Do you know?

A

	

No, but her last name is Beal, B-e-a-1, something

like that . He used to own a bar on La Brea, the Swanney Inn,

I think .

Q

	

What was the nature of your visit with Jack, Ruby in

what you believe was 1953?

A

	

Just that I knew him .

Q

	

Did you intentionally go to see him?

A

	

No . Oh, let's see . In that year?

Q

	

It was the first time you had seen him since you

were kids .

A

	

Yes . That year, I was going -- I was going East

with another fellow . I don't remember what we were doing .

Q

	

Did you go to a wedding?

A

	

No, we were selling something on the road, me and
i

1% jithis guy . I don't remember what . I think nots and pans .

'e

	

Q

	

Were you going door to door or you had narticular

loutlets you were trying to serve?
I

A

	

Well, we would sell them to anybody that would talk

445

i

	

Q

	

Who was the person that you went with?

:3 11 A

	

Some guy . I don't even remember his name . I don't
r

`~ :ieven remember his name .

Q

	

You say you went East . Did you go to Chicago?



A

	

I was going to Chicago, ves .

Q

	

Okay . How long did you stay in Chicago?

A

	

I don't remember .

Q

	

Did you go directly from Chicago to Dallas?

A

	

No . We stopned in Dallas on the way to Chicago .

we stopped in Dallas on the way back ; I didn't ston .

Q

	

why did you go to Dallas before Chicago? It is not

exactly on the way?

A

	

Well, we had gone that way . We had gone that wa, ..

and I told the guy, "I know a guy here," and we stopned .

Q

	

So you didn't make a special trin to Dallas?

A No .

Q

	

Once you were in Dallas, you decided to call him?

A Yes .

Q

	

You didn't call him before you went there?

A No .

Q

	

Did you have any contact, either by phone or in

,writing, between 1931 and that visit?

iY ,

2 .
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A

	

No, no .

Q

	

Did you have any communication with any of Jack's

family between that time?

A

	

No . The only one I knew was his father .

Q

	

You didn't know Earl or Eva or Sam?

A

	

No . I knew Sam later . I met Sam -- let's see . I

!think I met Sam in Dallas . I don't think I even knew him in



Chicago .

1 ;I
;i told them
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Q

	

when would you have met Sam in Dallas, before or

after the assassination?

A

	

Now that you mention it, I don't know where I met

Sam . I don't think I met him in Dallas, even . I don't

remember where I met him . In fact, if I bumeed into him

here, I wouldn't know him -- any of Jack Ruby's family, except ;

his father .

9 ;j

	

Q

	

what did you and Jack talk about when you visited

10 ;` him in 1953? Did he tell you how things were going in Dallas? ;
i

A

	

I didn't have much to -- I don't think I was in there
i

two hours at the most, an '.lour and a half . lie got in a fight

and that was it and we left .

Q

	

Was that the time he hit the three people?

A Yes .

Q

	

Was that unorovoked or --

A

	

No, I think he was right . Personally, I think he

was right . He had this Place where you go in and you buy

set-ups and, say you took a girl with you and you were sitting

there and these three guys were abusing the women and Jack

were these employees?

A

	

Jack was talking with us and he says, "See them

`a '; three guys?" He says, "I have warned then already two times ."
i

"' He says, "They go around and they grab guys' wives and girl



friends and pull them out of the seat and they dance with them
I
even if they want to or not ." He says, "I ain't going to tell

them again ." And then it happened again . He says, "There

they go again," and he went uo and he started fighting with

them .

Q

	

How was his financial situation when you saw him

7~~ in 1953? Was he doing well?

I

don't know who told me, but somebody told me that he owned

a place there .

Q

	

That was before you went?

A

	

It was common knowledge . Everybody that knew him

knew he had --

Q

	

Oh . Common knowledge in Dallas?

A

	

No, in Chicago or whoever knew him . Anybody that

-',knew him knew he had a place in Dallas .

2a
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Well, where was your home in 1953? It was in4

'31IILos Angeles?

A Yes .

"

	

Q

	

And you stopped in Dallas on the way to Chicago?

A It looked like a real busy place .

S I Q It looked like a decent place?

10 ~~ A Yes . He had one of them high-class Western bands

:I ;I and it was a big place .

12 4 How did you find him in Dallas?

13 A Just by somebody telling me that he owned this .



A Yes .

Q

	

How did you hannen to talk to neonle from. Chicago .

about where Jack was in Dallas?

A

	

I don't know if I talked to people in Chicago . I

talked to people out here .

Q

	

Who out here knew Jack Ruby?

A

	

Oh, a lot of people knew him .

Q

	

Could you name some of then?

A

	

Oh, everybody I knew in Chicago knew him . Everybody

I knew in Chicago that's out here knew him .

'.j

	

Are there many people out here who came from

2 Ii Chicago?

13 ;1

	

A

	

We lived in one neighborhood . Everybody lived in

1 4 h one neighborhood .

1 :

	

r)

	

In Chicago?

i
17

	

Q

	

How many people moved out here from there, from

'' ithat neighborhood?i
19i`

	

A

	

Everybody I know . A lot of them died already .

two

Q

449

You can't remember the names of any of them?

A

	

If I went to Chicago, I don't think I would know

people, because they are all out here .

Q

	

Do you remember the names of any of the ones that

2a :moved out here before the assassination?

"+

	

A

	

Yes, I remember a few, yes .



Q

	

Who are they?

A

	

The Berman boys, Solly Berman, Al Berman . They all

knew him . Nobody was intimate with him because he didn't

live in this neighborhood, see . I am trying to tell you he

lived in another neighborhood .

Q

A

	

I never knew Eva . I never knew Eva --

Q

from Chicago?

A

	

-- until I met her in Dallas the last time I was

'there . Eva worked with a bunch of people from Chicago in

San Francisco . He asked me about a name . What the hell was

,] ,that? Oh, Goldsmith or Goldstein .
I

Q

	

Frank Goldstein?

A

	

Yes . Noi, I didn't -- I knew him in '42 or '4- --
I
when I worked in the shipyards in Frisco . He was in with

!the fellows from around Chicago . They all lived in one
II
'jneighborhood in Frisco .

Q

A No .
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Eva lived out here for a while . Did they know Eva?

Did the other people from around here that moved

And you knew him in Chicago?

Q

	

You just knew him in San Francisco?

A

	

I didn't even know he lived in Chicago, but Eve

? 'Grant told me that she worked with this Goldstein and, oh,
2= :I

iabout ten other guys . They used to go in crews . Everybody

!was broke in them days and they used to go out and sell



2

3

newspapers house to house . What do you call it? Subscrip-

tions -- and they would give them so much, just like people

sell insurance .

Q

	

And that was in --

A

	

And all that crew was Chicago people . I wasn't

there at that time . I came just after they quit and the

war began .

	

I had to start working in the shipyards .

Q

	

Did Goldstein know Jack Ruby?

A

	

Yes, I imagine he did . I didn't know Goldstein

that good .

Q

	

For how long did you knot., Goldstein?

A

	

Personally, probably I seen him five times, six

12 times .

Q

	

Did you have any business dealings with him?
i

IS '~

	

A

	

No . At that time I don't know what he was doing,

Ii '~ieven . He didn't have no money . I think he was working in
i

I% the shipyards too, but then he became a bookmaker . Then I

" heard he had money, but I didn't see him them .

He did that in San Francisco?Q

A

	

Yes . Well, I didn't see him then . I left Frisco .

'lwe lived there one year .
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My kids were

~I

'.I
Q which year, '45?

A I can't remember .

24 ItI Q '45, : somewhere in there .

is A I really can't remember . Let's see .



my kids were about seven, eight years old . That's about 32

2 :1 years ago . that year would that he?

A

	

Around there .

452

Q

	

Okay . You say you don't remember whom you went toII

Dallas with on that 1953 trin .
II

A No .

Q

	

How long did you stay in Dallas?

A

	

Just a couple hours . Just a couple '.tours . We

stopped in and the fight kind of unset us and we orent away .

Q

	

Did you do any business in Dallas?

A No .

Q

	

Did you try to sell anything there?

A No .

But had you gone there to sell things?

A

	

No, I just stopped there to see Jack .

Q

	

Well, Dallas is --

'i

	

A

	

We were going to sell stuff in any city . It didn't

' . ;matter where we stooped .

=~ l

	

Q

	

Did you try to sell things along the way too?
I~

	

A

	

Yes . Gas stations and farmers and --

- : .I

	

Q

	

So in other words, it didn't hurt that you went

'' 1way out of your way on the way to Chicago?

:i

	

A

	

No . Any place we went was all right .

Q

	

Was there anybody in particular you were going to see



'. d

in Chicago or you just had come from there, so --

A

	

I really can't remember . I don't even remember
II
;~ getting to Chicago ; I will tell you the truth . I am getting

I;I
kind of senile . I don't remember what I ate yesterday .

Q

	

Did you know anyone else in Dallas in 1953?

A No .

Q

	

So you didn't have anyone else to look up?

A

	

I never knew anybody in Dallas, except him and his

sister, and the first time I met her was the second time I

came to Dallas, not the first time .

Q

	

Okay . So through this visit in 1953, that you say

1;

I

I lasted just a couple of hours, you probably just saw him a

Lcouple hours .
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iback room, washing . He was all black and blue . These guys

'over?

I
I A That is all .

Did you have dinner with him at his club?

A No .

Q You just came into the club and --

.I
t A Yes . And then the fight started and he was in the

2v ''ikicked him and I didn't want to stand there no more . You know, ,
v

!I just left right then .
2 ~ 'I

Q Did you say good-bye?
:3 'I A Yes . I said to him, "I am leaving ."
2e. ;I Q Was he nretty much under control after the fight was



A

	

Jack oras a loner -- I rill tell you that -- with men .j
i

I :e was a loner,

	

really .

He kind of was on his own, then?

A Iluh?

Q

	

IIe was kind of on his own, then?

A

	

Always . IIe always was, since I always kne" a him he

always was . Even when he lived with us, he was a loner .

Q

	

L"No else was living with you and Jack in Chicago?

A

	

Well, it wasn't -- they didn't live there, actually .

They didn't actually live there .Guys came around there .
I
'!S7e lived by the beach . Him and I lived by the beach and
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guys would come from t: :e beach, change their clothes and go

A

	

That -ras the time -- I think that was a r-reek before

Q

	

So it was Nobember of 1963?

A

	

A week, two weeks, something like that, yes .

Q

	

What took you to Dallas on that occasion?

A

	

Well, now I can remember what harmend . Now I can

tell you, because it brings it back . I told Jack Ruby about

:3 j a -- vrhen I -- while I was sitting, talking with him, before

this beef started --

""

	

Q

	

This is 1953?



A Yes .

4 01-ay .

A

	

Some quv told me about laundromats here . You see

them all over now, but at that time there were none here .

In Dallas?

A

	

In here, this city here .

Q

	

I see .

A

	

There were no laundromats . And then some guy in

Inaleraood -- I found out about it . I think it was a doctor

and he had seven of them . And somebody told me about him ;

he heard about it and he says they are money-makers and nobody

;2
'
'I'cnows about it because it is a -- if you look at it, it looks
:i
I

t : ;j like a Place that is stamina. You know, you don't see --

so any"aay .I investigated it and I found out about it, but I

didn't have no money of my own . And when I ryas going through

Io .liDallas, I told Ruby about it, then not knowing -- but I found

out later -- his brother, Sammy, onened four of them places

and made a living out of them . That is what he did for a

19 "living . That is what Jack told me the second time I seen him .
a

2

	

He told you that in 1953 about the laundromats?

i A

	

No . I told it to him in '53, the first time I seen_

I Q

	

Okay . You talked about the laundromats the first
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~' ! ;time you saw him in Dallas, which was 1953?

`" I

	

A ' Yes .

	

Now the second time when I was there, he



was and he told -- he told her that the guy that told him

10,1 That never was out here either . So I walked up to a guy and

!1 ' ; he told me about it . Ile savs -- he says, "I run this . I

;Z

	

have this territory ." So I says, "Well, I am from California.'

? 1 drive-in and they were all going in these quarter wash . You

! could -- you know, where you wash your car for a quarter .

I do they call them? Booklets, anyway .
_ '1I1, , ;

	

0

	

Brochures or something?

;business . And I got a friend there, owns a store and got
'I
11 money, owns a business, and I told him about it .

	

He says,

% builder .

	

So he says,

	

"I will write the guy a letter," and he

'3 filled out, told him he is worth a half a million dollars,

Z ' the other guy ; the,, owned property and everything . And he

"' told me if they get it, he would let me run it and I would be

the laundromats .
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called un his sister-in-law and I don't knot, if they were

feuding or something, but she wouldn't tell him where Sammv

about the laundromats was here and he had a better thing than

on the way through, I seen a bunch of cars standing

in a line and I followed these cars . It looked like a movie

So he says, "Do you want to get the concession for these --

So anyway, he took me where they manufacture them

and I tallied to the owner and 'he give me a bunch of -- what

A

	

Brochures about his business, you know, about this

"Gee, it sounds like a good thing," and he was in with a



-= ;1 ! The

:3 I
I
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a oartner . They would out up the money and the builder would

build the things and they would buy the equinment .

Anyway, the guy sent him back another brochure about

his education . The guv got mad and tore it up and he says

the heck with them . He says, "Anybody could have a half a

million dollars and a guy wants to know how much education ."

He says, "I don't want to talk to him ." And that was the

end .

Anyway, that is what I told Jack about these here

things . They hadn't ever come out here . The guy took me

around --

Q

	

What was his name? Do you remember?

A Who?

Q

	

They guy in Dallas --

A

	

These here --

Q

	

-- who told you about the --

A

	

It wasn't in Dallas . This wasn't in Dallas . I

think it was in -- before I hit Dallas, some state before

I hit Dallas .

Q

	

Oh. So you told Jack about it when you got there?
i

A

	

Yes, that I had seen it and I showed him the brochures
0

guy oive ne quite a bit of them and I showed it to him and ,

I told him, ""laybe you %-,ould be interested in that . You

could start it here ."

Q

	

Where did you talk to him about that? Was that at

44-105 0 - 79 - 30



i i ;

	

Q

	

HOw did you happen to go to Dallas in 1963?
I

A

	

I was on my way to Los Angeles .
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II the club?

A Yes .

Q

	

What club was that? Was that the Carousel?

A

	

Yes . I stayed across the street for two days, in

that hotel ricrht across the street . I think I stayed there

t"-!o days .

Q

	

You were coming from Yew York?

A

	

I was coming from Chicago .

Q

	

Why were you in Chicago?

A

	

I really don't know . I have brothers there . All my

relatives were there at that time .

Q

	

Does it refresh your recollection to know that you

114 ! had gone to a weddinc in New York and were coming back?

A

	

From a wedding? No . That couldn't be true because

would have had my wife with me . I might have said that, but

,s 'I that ain't true .

i Q

	

Do you remember stonning in Joplin, '7issouri to check

'0
,;~i on this can--,ash?

A

	

That is where it was, Missouri . That is where it was . ;

okay . Well, how did you happen to go to Dallas from

'%Joolin, instead of going directly to Los Angeles?

A

	

I don't really know . I will tell you -- the car that

;I was driving broke down .
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Q Where?

A

	

In Jonlin, Missouri . I was driving a Cadillac

across for somebody, for some comnanv .

Q

	

Were you with anyone?

5

	

A

	

:To, I was alone . And I figured I would just ago see

Jack, I guess .

	

I don't know why I went there, really . I

i lcan't remember . I just went there .

13 ;j interest him in it?

-

	

A

	

Yes, actually him . I didn't know about his brother .

i '(I really didn't know that his brother had the laundromats . I
I

~~ Ididn't know that .

Q

	

You mean since you had seen Jack in 'S3 --

A

	

Maybe I did know that . I don't know .

Q

	

-- since you had seen Jack in '53 that maybe he had

money that he might want to invest in something like that?

A Yes .

Q

	

So that car broke down . Did you drive that car from

.3 :1iJonlin to Dallas?

2 : 'I

3

i

A

	

PTO . They give me a different car . The man there

where -- that took the car in to renair it -- that could be

Q Did you have any business in Dallas?

9 1;I A "!aybe I went to tell about this thing . I don't kno,.r .

Q Did you have any business in Dallas?

A ITo .

Q Did you tell him about this carwash business to
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easy retraced because the Cadillac dealer is still in business

What dealer?

A

	

I hear him on the air all the time .
iI

Q

	

In Los Angeles?

A

	

Yes . I think he is in Culver City or somewhere,

li somewhere like that on-the west -- he is the guy that adver-

Iii tises he has got all the cars on the roof . I don't know if

3 you have heard that advertisement .

9 ~i

	

Q

	

Did you let Jack Ruby know in advance that you were

t4 coming to see him in 1963? Weren't you --
I

.' i

	

A

	

I don't even knot-? where to send him a letter .
I

Q

	

Weren't you afraid that he %rouldn't be there when you
i
went there?

I
`

	

A

	

Didn't make no difference, really .

Q

	

Well, Dallas is nretty far out o£ the way from Jonlin
i

~' Ito Los Angeles .
" ii,

?1:- `A

	

I don't knot,,.tat time o_ the year was that? iras

~~ II it winter?
_ !I
" ii

	

Q

	

November, fall .
'(

I A

	

Well, orobably I went that way on account of tze cold or

'! 'I something . I went the southern route .

	

I don't know . I

`" ,ireally don't know .

n 11 But it is your oresent recollection that you went

,ijust to see Jack?
.

A Yes .



5

on him .

A

	

Not over-much so . I guess a lot of guys dronned in

Q

years .

Q

	

Was Jack Ruhv surmised to see you?

This was only the second time you had seen him in 30

A

	

Yes . Well, he didn't -- I don't remember how he

7jireacted, truthfully . He didn't throw his-elf all over me, if

'I,that is what you mean .
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i
Q

	

Did you visit him in his apartment or did he visit

tO you in your motel?

!! i

	

A

	

I never seen his apartment and he never seen my hotel
i

12 'room . I just visited him in the club .

13

	

Q

	

You say you were there maybe two nights?

'4

	

A

	

Two days, yes, two nights, whatever it was .

!5 'I

	

Q

	

Did you go to the club just one time or more than

13

	

, i once?

'' II

	

A

	

I think I went there every day I was there .

II

	

Q

	

So you think it was at least two evenings you went

there?

=° I

23 'd

A

Q

Q

Yes .

How long did you stay each evening?

A

	

Oh, once I went to eat with him .

At the club?
11 'I

I

	

A

	

No, we went outside to some restaurant . I don't think .
i
!he had food in tie club . I don't remember .



11

	

Q

	

Was the restaurant nearby?
II

Z
1

	

A

	

Yes, I thin}; it was . We walked over . I think it

was in the hotel .

Q

	

Did you go with anyone else?

A

	

No, just him and I .

Q

	

Did you discuss that business, the carwash business

' idea, with anyone else --

Q

	

-- in Dallas?

To ;I

	

A

	

No . I don't know nobody in Dallas .

Q

	

When you were talking to Jack about it, did he talk

to anyone else? Did he call anyone about it?

A

	

Called his brother .

Q

	

His brother Sam?
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Sam . And then his wife answered . She wouldn't nut

15'
iihim on the phone .

	

I don't know -- like they

	

.?ere feuding .
11

Q

	

So you didn't meet with Sam then?

A No .

Q

	

Did you ever meet with Sam about it?

A

	

Did I ever talk to him about it?

Did you ever meet with him about it and talk with .

him about it?

A

	

No . I don't think I knew him . I will tell you the

truth . I might have seen him once in my whole life.

Q

	

Was there anything else that you and Jack Ruby did



on that visit to Dallas besides eat and spend some time at

6 i he had trouble with the two guys next door to him . lie askedI
II

7 I
I
me if I -- he told me -- here is the way he explained it to

I
me . He said that they all had amateur nights and they were

9

	

turning pro and they ceanted -- they didn't want the amateurs
i

10

	

no more and they had agreed that they would not use no ama-

teurs . They would take girls that belonged to the union or

I don't know what it was . And he says, "Plow that

quit and I got professionals," he says, "they still got the

'~ ;j amateurs ."

1 : 1! ~

Q

	

Do you know -hom he called in New York?

A

	

No, I don't . No, I don't . I don't even know if he

!called a union guy or who he called . Now most of Cie time

ithat I was there, Johnson was there, the guy that worked for

'' 1 i him .

	

I think I talked more with him than I did with Jack

2 ~ ,!Ibecause Jack was always doing something, talking to somebody

ion the phone or --
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So he asked me if I knew any union people in IA that

16 icould intercede because -- I don't know -- they were union
I

17 houses and while I was there, he called New York, some guy

'8 Ihe knew -- asked him if he could help_ him .

	

i
Ij

iI the club?

3 iI A Nothing, no . I never seen his house or nothing .

Did he try to interest you in any business deals?
i

5 A No . The only thing that happened while I was there -



_

	

Q

	

Was he white or black?

9i

	

A

	

Black . Black . He handled the money for Jack and

everything . When we would go out, when Jack would close that
'.I
place un, this colored guy nut the money there and the gun

jI there, leave it on the table for Jack to take to the bank .
0

9 ij

	

Q

	

Do you remember whether it was during the day or at

10 night that Jack called New York about the union problem?

!1

Q

	

Certainly, if he called the guy at the office, he

would have called during the day .

A

	

Yes . I don't think he called the guy in an office .

1 ; . !I don't really know . I don't know : It was night . I am

16 IIpretty sure it was night .

17'~

	

Q

	

Did he get any letters or telegrams about tho union

joroblem while you were there?

No, nothing . Then he had a beef, too . He had to

court while I was there .

Wa3 that with one of his entertainers?

A

	

Yes . She exposed herself or something and he kicked

Q

	

Was that Joe Johnson, entertainer?

A

	

No, no . This guv worked for `rim . Is that is name,

A

',her out .

Z=
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A Was it the day or the night? \

Q

	

Had he wanted to fire her anyway --

A

	

I don't know .



Q

	

-- because of her big salary?

A

	

I don't know . I never seen the girl .

He never said that to you?

A

	

Well, no . He told me -- he told me she -- she

tried to -- he said she's trying to close this place up .

`taybe they had a financial dispute and then he said she ,, as

trying to get him closed un . That is what his story was .

Q

	

Do you remember Jack calling Bobby raye in New York

City about the ArVA problem?

A

	

Could be .

	

I don't know who he called ; absolutely I

don't know .

Q

	

Did you ever know Joe Clazer in New York?

A No .

Do you know if Jack called him?

A

	

I wouldn't know . I don't know the name of the person

14 Ihe called . I wasn't that interested, I will tell you, to

17
I,
listen to his conversation, but I !snow he called Nev. York .

i
Was he oretty unset about it? Was it hurting his

~' ;I business a lot?

14 I

i

	

A

	

Yes, he cursed them people and all that . He was --

'7 ~I don't know if it done anything to his business . I didn't

A

Q
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Oh, yes, he was unset about it .

Was it hurting his business?

see much of his business . I will tell you the truth . I don't

!think I hung around there all the time .



' i

	

Q

	

Well, when you say you talked about him discussing

the problem with the union, you said that he and the two
II

neonle next door -- Abe and Barney Ueinstein?

I

	

A

	

I don't know them .

	

I just knew that there were

other places along --

Q

	

The competitors?

A

	

Yes . I didn't know them .

Q

	

You got the impression that the competitors had

agreed with Jack that then would all stop the amateur nights?

A Right . Right .

Q

	

Why would they agree to something like that?

A

	

I don't know . I don't know why .. I don't know .

Q

	

Did you have the impression that Jack had communi-

cated directly with his competitors about it?

A

	

hot while I was there . He might have before because

they -- that was a -- already had passed all that when I come

1 . there . He was trying to get help .

Q

	

Did you know Janet Conforto?

A Mho?

Q

	

Janet Conforto .

A

	

Is that a man or a --

Q Jeda?

A

	

Never heard of her .

Q

	

One of the entertainers he was havinc problems with .

A

	

What is her name?
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Q

	

Janet Conforto .

A

	

You know, I got her picture at home on that little

nostal card, but it don't sound like that name .

Q

	

Was it Little Lyn?

A

	

I wouldn't know . I would have to look at the card .

I got it at home .

Q

	

Did you see any Police officers in Jack's club while

you were there?

9 II

	

A

	

clever .

10

	

Q

	

Did he ever mention how his dealings were with the

!I li police?

i9

20

12 f11

	

A

	

Never .

	

He told me he was in good with -- oh, I will

I] J te11 you what happened .

	

He did tell me about the police .

	

He I

said he had a fight with some ex-fighter and he took a pistol . ;
0

I : iThe guy called him up, called him dirty names, Jew and all

	

i
:I

	

vIS that there, and told him to come do%.,n to some restaurant down-

17 ~Itown . And all the employees heard it or something and when he

walked out, they called the Police and %-,hen Jack got there,
i

the police took the pistol away from Jack and Jack beat the

	

I

hell out of this guy .

Q

	

The police just let him do it?

A

	

Oh, yes . They let him fight fair .

Q

	

Did you get the impression as to whether or not Jack

was having any problems with police enforcing rules very

jstrictly?
I

467
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A No .

Q

	

Or oroblems with curfev- , s?

A

	

"1v idea of what he -- that he was in with all the

police, that he had done them favors and -- I don't know, but

if you own a bar, any bar in any city of the United States,

you cater to all the police because the ,., are the ones that

close you urn if there is a beef in your place or something,

so you cater to all of them in every city of the United States4I
I

so I guess he was in with the police .

	

j

Q

	

What else did you and Jack discuss besides the union

problems and this business onnortunity?

A

	

Well, he told me -- oh, he told me about his sister's12

1 :
I

16'11place, dancing, just dancing, that's all, with a Dixieland

olace, the other place, and we went over there .

n

A

The Vegas Club?

I guess that was it . It was a different type of

i17 :band or something like that, and that is when I met Eve . That

'~',1is the first time I ever met her .

Q

	

Was her club going well?

=s ii

	

A

	

I don't know . There didn't seem to be any people in

there when I came there .

Q

	

Did you go there during the wee'; or on a creek-end?

A

	

I don't remember .

Q

	

Was Jack's club going better than hers?

P.

	

Well, he didn't complain about his club . I don't know .



3

6

7

to

;2

13

2 . 'I

I don't even -- I remember one time I saw a little something .

I don't go in for that . I might have r ,alked out !-+pile it was

going on or something . I don't remember .

between 1963 and 1953, when you had been there before?

	

Was

the club going worse? svlas it going better? Was it a higher

quality?

would call it a higher -lualitv .

he had been?

A .i
,invest in?
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How did Jack's financial situation differ, if at all,

Was it ynur impression that he was doing better than

A

	

Yes, yes .

Did he complain at all about monev?

A

	

"]o . !to, he didn't .

Did he have any ideas as to some things you should

A

	

That I should invest in? I didn't have no money to
30

linvest in anything, so

?That was his reaction when you suggested that he

~Imight want to get into this carvash business?

Well, right away he got on the phone and called his

!brother, as soon as I showed him or explained everything, told

'thin ho, ? the people were 1raiting in line to get in this joint .

A This was a different club .

ci Right .

A This was a higher quality club . I don't know .



It really looked like something . There was a line about two j
I

blocks long waiting to get in this place . I think it was the
i first one because the man that opened it was standing there .

I spotted him right away . You know, lie was dressed up . He

an elderly fellow and he was watching the proceedings .

Q

	

Did Ruby mention that he might file a lawsuit against

competitors?

A

	

No, no .

j

	

A

	

I wouldn't really know . I wouldn't remember .

n

	

Did you get the impression that Jack had visited
i
Chicago on occasion in the previous years?

A

	

I don't know .

Q

	

Did he discuss why he moved to Dallas?

A

	

well, the way I heard it -- he had trouble with his

brothers, the older one .
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Q

	

Did he mention that he had gone to New York City or

would go to New York City to try to do something about it?

A

	

No . No, he didn't discuss that with me .

Q

	

Did you discuss your nast experiences in Chicago at

Q

	

Hyman or --

A

	

They were in business together .

Q

	

Hyman or Earl?

A

	

Earl . I think it was Earl ; I don't know .

Q

	

Earl Products Company?



A

	

Yes . They had some kind of business and I guess

Z II, Earl was -- had the most authority in there and they maid

Jack off and kicked him out or something, bcught him out or
i
something . That is when I heard he went to Dallas . I don't

know who told me these stories . You meet people in your life-

time . I mean you are talking about a lot of years .

Q

	

Do you know why he went to Dallas?

A

	

?"fell, I guess to get in with his sister . I think his

sister couldn't handle these guys . You know, they got rough

kids there in Dallas .

Q

	

Had she had some trouble there?

A

	

I don't really know . I don't really know . '!aybe

!Ishe told me that . I don't know .
n

t Q

	

Did Ruby mention any ohms he had for either new

I :I clubs or new businesses or anything like that?
I

I A No .

Q

	

Did he mention any goals that he had?

A

	

Any goals?

foals .
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Q

A

	

No . No . The only tiling he really told me about was

the trouble with these guys, that they agreed to do one thing

Viand they changed their mind and that was his big problem .

Q Did you understand that the union had changed the

`~ ,Irules or just that the competitors --

~: i
A No, these -- that they made an agreement between them .!
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That is the way I remember it . I don't know .

Q

	

So he was mostly mad at them?

A Yes .

Q

	

has he mad at anybody else?

A

	

Not that I know of .

Q

	

Why would he call somebody in New York, if his

competitors in Dallas had broken an agreement with him?

A

	

I don't know . Through the unions, I guess . These

unions ~- .,ork all together .

Q

	

Do you know or did you know anyone associated with

2C i~

I don't remember, really . I will tell you the truth ; I don't

know .

Q

	

Did you meet any of Jack Ruby's friends?

A

	

No, no . "et a couple of girls in the club and this
I
;colored fellow, that is about all .

'C 1 Q

	

Did you spend a lot of time with Jack '?uhy those two

2a ' ;or three days?
2: i

A

	

I think I spent most of the. time right in the club .

that union, the American Cuild of Variety Artists?

:Z A (witness shakes head .)

Q No

A No .

is Q What else did you do in Dallas on the 1963 visit?

15 Did
I:~

you go anyvhere else? Did you see any shows?

I i ,I A I probably looked around the town . I don't know .



. :! tendina to business while you were there .
i

s !; he was doing a lot of things while I was there, filling boxes

with Cokes and telling this guy what to do and all that . I

mean I didn't bother him .

12
I

	

Q

	

What contacts, if any, did you have with Jack after
a

t3 :!you left in 1963?v
<

	

A

	

Just telephone conversations .

1='~

	

Q

	

What were the circumstances surrounding the first

is II contact and when was it?
!I

A

	

It was -- when I left them, he asked me -- on the

~8 ° marquee, he bought letters, you know, about this big . He said
i

I ~Ne bought them through an agency that -- the factory was here
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20 !in LA . I think I still got it at home . fie gave me a samnle
I
:letter and asked me could I get for him at cost over here, and

she told me which letters he wanted, you know, what he should

luse mostly . And I went up to the Place and they told me they
a

24 ;idon't sell individuals, that they sell direct to these outlets .',

And he had a dog for me and I didn't want to take. the
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I n And you said that he --
I

2 ; A Probably slent '_ate because I stayed late there and -- :
I

3 j I

il
Q You had said earlier that he spent a lot of time

I

5 II A Yes .

i Q So would you say you had a lot of time to talk to

7 jl him?

8 II
I

A Well, he was doing things . I don't remember ncna, but
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dog then because -- I don't remember why, because the car

wasn't mine or something . I didn't want to dirty the car. .

But he said he would send him to me as soon as he got a box

or something to shin him in .

Well, then he called me and the FBI -- I told them

that . They could have verified it at the time . He called

me about 20 minutes to a half-hour after the President was

killed, but I seen it on T' and I hannened to see it .

calls?

IS'~

	

A

	

No, not that I remember .

I6
i

	

Q

	

Didn't you have to call him to tell him about the
I

17 letters on the sign?

A

	

I might have called him for that . I don't remember .

j

	

Q

	

Because the record indicates that on November 17th,yi
'-a 11963, in the evening, you called him at 9 :28 at the Carousel

Club --

A

	

Could be .

Q

	

-- and talked to him for eight minutes .

A

	

I told him I couldn't gpt them signs .

Q

	

There is no indication as to what you discussed .

Q Well, let me ask you this : prior to the call on the

10
jl
day of the assassination --

y
!l ~i A Yes . I never heard --

n
12 il Q -- between the time that you left Dallas for Los

I :
s
Angeles and the day of the assassination were there any phone



2

7

3

Y

t0

months ago .

475

A

	

Probably that is all I could discuss with him . That

was it .

Q

	

Uhat was the plan about the dog? When ".you left, did

you just have the imnression that it was going to show ua one

day or were you going to --

A

	

No, no, no, no . He gave the dog to some actress or

something, some nerson -- I don't know -- lived in the hotel

and they couldn't keep him in the hotel and they guy's wife

was complaining . The dog was eating her shoes and her socks .

So he gave him back to Jack . Now Jack had his own dog, the

mother of this dog . In fact, the dog just died about eight

I had him all these years and you know, I started

I said, "Gee, they are nice dogs ."13

	

playing with this dog .

~4 ;the says, "well, if you want one, you can have this one here, I
IS'~the little one," and I told him that I would love to have him,l

tb ibut I couldn't take him with me .

	

If he would shin him to me,
i

t7, I would nay the expense, which he did -- not he did, but that

IS j' guy Johnson did, I think .

n

	

So you expected that one day you would get a notice

10 that the dog had shown up?

A Yes .

Q

	

tie wasn't going to call you that it was coming or

' 3 ;write you that it was coming?

24
'j

	

A

	

I think. he was in jail already .

No, I mean when you left Dallas what was your
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1d II
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17

19

i

,1
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understanding as to when you would hear about the dog next?

A

	

I don't know . I don't really know .

i'I

	

Q

	

But you had the imnression that he was going to shin

A Yes .
i

Q

	

And so that you would get it -- you didn't have to

	

II
do anything . You didn't have to send the money _first, did you'

A

	

:7o, no . I don't think I ever sent him any money . He
l

just shinned it and that vas it .
i

Q

	

Okay . So you checked on the sign, the letters for

the sign?

A

	

Yes, I went to the comnany .

	

I

Q

	

And he was going to do something about shinning the

dog . Those were the only two things that were left un in the

air? i

A

	

That is right .

Q

	

Was there anything left up in the air about the car- j
i

wash business, that Sam would call you or you would call Sam?

A

	

No, no .

Q

	

That was just kind of dropned?

A

	

No conversation about that .

Q

	

nid it look like that would --

A

	

Because he had the brochures . He could have done --

the could have done that hisself . He didn't talk to me about

lt .I



I

:

body else -- I told the man at that wash that I had somebody
I7 1 ; in LA that might out un the roney if the nroposition looked

are builders and
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right to him . I says these neonle do them kind of things . Th~y

Q

	

Were you hoping that Sam would be interested in

investing money in that kind of A business?

A

	

It didn't make no difference to me .

Q

	

It wasn't going to be a situation where you i:"ould

run it and he ",-rould invest the money?

A

	

No . I didn't even know Sam, as I told you .

Q

	

okay . The call on November 17th, 1963 -- what is

your best idea as to uhat that call would have been about?

You had called him --

A

	

when I called him?

Q

	

At the Carousel Club at 9 :28 n .m .

A

	

I probably told him that I couldn't get them things. ,

Q So it wasn't a question about him going into business ;
i

with you?
I

A No .
i

Q It was just you gave him the brochures and --

A I didn't have no money . In fact, I was telling some-,

them letters .

:3 Q Did he ask you to do anything else about that?

2a A No .
25 i

0 Did he mention the union problem he was having?



! A No .
i

Q

	

Did he mention the dog?

A

	

I don't know . I can't tell you for sure .

I

	

Q

	

Do you have any recollection of how his attitude was?
I

truth . I don't remember that call . If I called him, that is I
1

3 i what I called him for . I don't renember even talking to him .
y
Now the second time I remember, but that time I don't remembers

!0 ~I It ain't clear in my mind what I talked to him about .

	

i

!!

i~

	

Q

	

That would have been a Sunday night .
{v12 !~

	

A

	

Yes . Well, that don't bring back nothing .
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Did he sound different?

	

I
IA

	

I don't remember that call . I will tell you the rod's

w

?0 ~jif he mentioned the letter, but I think he talked about the

	

I

:I~idog , and he never mentioned, until the end of .the conversation .

:Then he says, "What do you think of somebody shooting the

23 ;President? Ain't that a terrible thing?" And he started

2" 'crying . He started crying . He says, "I can't talk to you,."

2' !and he hung un .

!2 1 0 Okay . You mentioned the call shortly after the

assassination .

IS ,t A Right .

II Q Who called whom?

17 j A He called me .

Q And what did he say?

1 ; A He told me about the dog, I think . I don't kn



Q

	

So it is your belief that it was a fairly brief

phone call?

A

	

Yes, it was a brief phone call . And I told the FBI

at the time, if they. want to verify that, my wife called me

from work and told me about it and I says, "Yeah, I know

about it." I told her a guy called me from Dallas and told

me about it and I says all of a sudden he started crying on

the phone . And my wife told all the girls in the place about

this Ruby . They didn't know Ruby . I told the FBI at the

time, I says, "If you want to verify, go over to my wife's

place and ask these girls . They were there at the time my

wife called me to tell me about it ."

Q

	

Did Ruby mention anything besides just the assassina-

tion or did he mention how he felt about the President?

A

	

I can't remember his exact words now, but I know he

to Ilfelt real bad about it . He cried and hung up . He couldn't

Itall: . I don't remember the exact conversation now .

'.S i(

	

Q

	

Did you say he mentioned the dog in that call, too?

A

	

I don't know . I don't remember .

Q

	

Did he nention the carwash business?

A

	

Oh, that call %?as -- he mentioned the dog, yes . That

there, he mentioned the dog .

Q

	

And he said he was going to send the the dog as soon

as he could?

A Yes .

479
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Q

	

Did he say what was holding him un?

A

	

:JO .

Q

	

Did he mention. the caro,ash business?

A No .

2

	

In your interview in 1964, you said that he did dis-

cuss the cariash business in that call .

A

	

And if I said it, he lid . I don't remember .

Q

	

You don't remember?

A

	

I don't see why that is so important if he said it

or if he didn't . I don't remember .

Q

	

You sent Ruby a letter in prison . Is that correct?

A Yes .

Q

	

Aporoximately hour long after he shot Oswald was that?

A

	

I think he was in prison for a months already when

sent it . I got a return letter from him, too, at home .

Q

	

Basically what did you discuss in the letter?

A

	

Just that I was sorry he got in all that problem .

Q

	

Did you thank him for the dog?

A

	

Yes, I did .

Q

	

Did you save a copy of the letter that you got?

A

	

Yes . I got his letter, yes .

Q

	

You have his letter . What did he talk about?

A

	

Can you believe I forgot what it says in the letter?

i~

24 3,I haven't looked at it in so long . I showed it to-these two

fellows .



I

	

Q)

	

Al and Joe?

A

	

Yes . They read it . I gave it to them to read . I

3 jl should have brought it with rye . I haven't looked at it in so

many years I don't remember what it says, only that it vas a

very nice letter .

48 1

Q Did he mention in there any of his reasons for what

happened?

A No, no .

9 ~ Q Do you think you could send us a Xerox copy of that

I
letter?

I ~ A Think I could do what?

i 2
1.L Q

Could you send us a '.t:erox copy of that letter?

13 I A Could I send you a Xerox cony? 'There are you at?

Q I can give you our address, the Committee .

I : Did he call you at all from nrison?

Id A No . I didn't know he could call .

li Q Did you ever visit him there?

18 A NO .

Q !lever?

20 A (Witness shakes head.)

21 Q Did you go to his trial?

2. A (Witness shakes head.)

Q Could you indicate by saying "no"?
24

A No .
2!

Q All right . Did you do any favors for Ruby, help rais¢



A

	

Nothing, nothing . No .

4
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money for the defense fund or help get him a lawyer?

Did any of the family ask you to?

A

	

No .

	

I didn't see his family .

Q

	

Did you ever, at any time, loan money to Jack Ruby

~~ or did he ever loan morey to you, ever?

17 !~ the Dallas Police Department to you?

A

	

Just that he was friendly with all the police ; that

A

	

Not that I know of . Not that I know of .

~~ is about all .

4

men?

Did he mention a Lieutenant Cilmre?

A

	

He didn't mention nobody by name because I wouldn't

,`know their names anyway . He never mentioned anybody by name .

Can you remember any other unusual events at the

" ;'Carousel, other than that one time c:?hen he fought the three

2 :

!~

Q

he had

When you saw Jack Ruby in 1963, did he mention that

been to Cuba?

io A No .

!1 I Q Have you ever been to Cuba?

12 ~' A No .

13 '~ 0 Have you ever known anyone who had business dealings
i
in Cuba?

I! i A No .

15
i Q Did Jack Ruby ever mention any of his dealings with



like you do a ball . game, like with the 'national Anthem, but he
(I

7

	

did something else . He said something .

	

I don't remember what

3 f~ it was, something like "for the United States," you know .

Q

	

So he introduced the program --

A

	

Yes, before it started .

Q

	

-- e"ith kind of a patriotic theme?

A Yes .
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A

	

That wasn't the Carousel . That was the Silver Snur .

Q

	

Oh, that was in 1953?

A .Yes .

Q

	

Were there any unusual events that you saw in 1963?

A

	

In the Carousel? No .

	

He seemed to open that place

Q

	

Did that strike you as a little strange? i
A

	

It did for a joint like that . Jack Ruby was a strangi

To me he was a strange guv .

I I

	

Q

	

Do you know or have you ever known Janes Breen or
I
11 Bunny Breen who would have been in Los Angeles?

A

	

'7o . I know a Breen in Chicago -- I knew . Or not

t'i Breen, Brim .

	

No, I don't know no Breens .

Q

	

Have you ever met or do you know of a man from Los

Angeles named Jim Braden or Eugene Harold Braden?

A

	

Witness shakes head.)

Q No?

A

	

No, sir .

Q

	

Have you ever net or do you a '+organ H . Brown from



!~ Los Angeles?

A No .
I

Q

	

Do you know a Harry Olsen now living in the San

,I Francisco area?

A No .

No?

A No .

Q

	

Do you kno, + or have ~"ou met Earl Schieb?

A

	

Earl Schieb, the paint man?

Q

	

?70?

	

Could you state --

A

	

No, I never met him in my life .

12

is I kno~ .̂ him .

I
1' Harry Haller?

	

j
I

A

	

Yes, I know Harry Haller .
t9

2.

,1 9,ithe ball games, I guess . He used to come around and bet around;
2 . .I

.Ithe ball game . I used to go to the hall games . I told you I
23 ~~

Q

	

How do you know him?
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Q

	

Did you ever know or have you ever net Harry Hall or

A

	

Oh, let us see . How did I first meet Harry? One of

am a sports fan .

Q

	

I-That city was this in?

A

	

?tight here . I didn't know him from Chicago .

I
Thank, you. Did you ever meet or know anyone who

i
knew John Ro>elli?

i

i
A Who is John -- John Roselli, the gangster? I don't
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1

	

Q

	

Los Angeles?

_

	

A

	

I didn't know him from Chicago . Oh, I will tell you

7 I where I met Marry Hall .

	

Barney Ross took me with hire to

_' Chicago and on the train was Harry Hall and t'iat guy that

works for =!ilton Berle, still with him. Ile is on '!ilton

e I Berle -- they went to school together or something . L's four

7 i were on the train, Harry Hall . That is how I first met him,
i
Harry Hall . He was going to get the -- he was going to make

a music festival, I think, in Frisco . I think he did, too .

Q

	

Do you still know him now?

A

	

I haven't seen Harry Hall in I don't know how many

12 I years . Over ten years I haven't seen him, more than that .

11 i

	

Q

	

Did you ever discuss with him the fact that you

to i~ both knew Jack Puby?
i

'Dallas?

A 110 . ,
I

Q

	

Did you know that he had placed some big bets, taken
0

some big bets from H . L . Hunt?

A

	

Well, I knew Harrv Hall r+as a con artist . He did that

~~ ;icrith a lot of people . I have heard stories -- so many stories

i

!about -- you could write a book about Harry Hall . Evervbody

No, not t at I know of .

15 'I Q Did you know that Harry Hall knew Jack Ruby?
i

17 A No .

l Q Did you know that Harry Hall had been connected with



3

n
7 !! when he shot him . Then I --

knows about him who has been around a little .

him since, that he knew him?

A

	

No . I haven't -- I don't think I saw Harry Hall

! after the President was killed . I saw him before then .
i

!

	

Q

	

Did you ever see him in Dallas?

A No .
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Right . But you don't think Harry Hall ever mentioned]

Where would you have seen him, other than on the

IS !train, out here in Los Angeles?

I

	

A

	

Yes . I used to go to the card room . He was there .
!I
;iIn fact, I owned the card room at that time, right over there

, ; on Fifth and ^lower .

Q

	

Was that in the late '50's or the early '60's?

A

	

I imagine it was in the '60's . I used to be the

.;general manager of the Veterans
i

Cabin and we had a little

.card room around the corner, on Fifth there . We used to nlay

cards there and he would come in there . That is the last:3 'i

3 !time I seen Harry .

"" j

	

Q

	

Have you ever known anyone other than Jack Ruby

Q Did he ever tell you that he had met Lee Harvey
i
'~i Oswald?
I
i
!I A Did who, Harry Hall?

Q Harry Hall . !

l A No . I never heard of Harvey Oswald until the shooting,
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7

9

A

	

No, no . The first time I heard of it, when I read
, a I

!I
in the oaner .

from Dallas?

A

	

I don't knoa;" anybody in Dallas . Never knew a soul

there . Didn't even know his brother, Sam .

Q

	

Did you know whether or not Jack Ruby was the sole

ocher of his club or did he have a nartner?

A

	

I don't knot., . I never asked him that .

Q

	

Did you know a Raloh Paul?

A No*.

Q

	

Did you know George Senator, his roommate?

A No .

Q

	

Did you know he had a roommate when you visited in

1963?

2s ;~
Q

I didn't know him .
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jnever heard of him outside of Las Vegas .

He left Dallas in 1947 .

Q Did you know or do you know of Lawrence +"eyers?

I
A Never heard of him, even .

1 i Q Did you ever know a harry Urban?

i8 a
I
I

A No .

1Y
f Q Or Benny Binpan?

20 ~j A Benny Binon -- Las Vegas?

Q In Las Vegas now, yes .
22 A Well, he has been in Vegas ever since I know him .
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Did you know or did you know of Lewis "-tc47illy, a

friend of Jack Rubv's?

t0

Q Were you aware of his continuing connection .,ith

Dallas, even over the years he has been in Las Vegas?

A

	

No . I don't know him oersonallv . I just heard of

him . I heard he went to jail for income tax or something .

A

	

"lever heard of him .

Q

	

Did you know Russell "1a hews, R . D . `!aA ews?
f,

	

A

A

	

No, I don't.

Did you know Irving '?azzei, kt-a-z-z-e-i, associated

with AGVA in Los Angeles?

A

	

What is AGVA?

A

	

No, I don't --

Q

	

-- the union Jack was havina trouble with .

A

	

I don't know .

Q

A

	

mike Shore . Is he dead?

C?

	

No, he is in Los Angeles .

A

	

Mike Shore . I have heard that name . I don't know .

Q
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It is the American build of Variety Artists --

Did you know or do you know of Mike Shore?

Ile was in public relations .

A

	

No, I don't know him .
I

'

	

Q

	

You mentioned earlier that you met Eve through Jack,

24 lEva Grant .



I don't know i_°

she was sick, but she was in that other place .

r1

	

Was she about to have an operation or did she just

have an oneration when you were there?

A

	

I think I heard of something like that, yes .

Q

	

And you obviously don't remember visiting her in

the hospital .

13 ;I

	

A

	

Oh, yes . Yes, I did visit, yes . Where was that,a
'~ l in Dallas?

a
1 " ~ I	Q

	

In Dallas .
'IIb I

	

A

	

Yes, I did .i
17 I Q

	

How did you happen to visit her in the hosnital?

8 I

	

A

	

I don't know . Jack took me there or something . I

don't know .

20

	

Q

	

Was that where you first met her, in the hospital?

A

	

Yes, yes . Yes . See, I forgot about that . Yes, I
I

`= did meet her in the hosnital, now that you mention it .

I

	

Q

	

What contact did you have with Eva after that?

2e 1

	

A

	

Well, nothing here . `Iothing in Dallas . But then
25 !I

,when she come here --

44-105 0 - 79 - 32
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1 Q Which visit was that on, '53 or --
i

i~

'I

A The 4econd one .

3

~I

Q The '63 visit?
I
li A The last one, yes .

i1 Q Was she sick at that time?

A No, she was in that other -dace .



s i remember .u
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Well, did she call you shortly after the assassination?
I

A

	

Mho, Eva? 110 .

Q

	

Do you remember her calling you within ten days o_°

the assassination?

A No .

Q

	

Do you remember her calling_ to thank you for visiting
I

i
her in the hospital?

!I A

	

I don't remember . She might have, but I don't

10 !I

	

Q

	

Okay .

	

So you got to knot.? her when she moved out here?
i

!1

	

A

	

Yes . She started coming around my house for a while
t

12 :1 and she is a little dingy . She says to me -- she says to me

13 11 one day, "I am not going to come around because your wife is

jealous ." She is a big, heavyset woman -- my wife is jealous
I

1 : '! of her . So she quit coming around, but she did come around

1~ IIa couple of months ago or a month ago . She was over to my
i
a house .17

!5

	

What was that? Just --
11

A

	

Just about a month ago .

Q

	

Was there a particular reason?

A

	

I don't even remember what we talked about .. II

	

Q

	

Was it about the TV special?
,I

	

A

	

Oh, that is what it was . Oh, I will tell you whati
2t. ,ishe talked about . She wanted to know if I could get anybody

!to hel-.3 her collect money and she found out my son is a lawyer .'



I I something for the picture, something like that .

5 ;1 Los Angeles and Dallas?
I

Q

	

Collect money from whom?

A

	

From the -- she said she didn't get enough money or

Q

	

Did you have any contacts with her anywhere besides

A

	

No, not that I --
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Q

	

Did you have any contacts with her in Chicago?

A

	

Not that I know. I never seen her in Chicago . See,

9

	

I was away from Chicago -- let me see -- from around '29 .

!0 iThen I carte back -- I don't know what year, '35 or something .

! ; 'II had this little business . It didn't work out and I came

.2 out here and I went to work in the shipyards . That was just

before the war, before we went into the war, and then I went

in the Army .

Q

	

You had stated earlier that prior to the assassination

lyou didn't have any direct contacts with Sam Ruby about

investing in the carwash idea . Did you have any contacts with ;

!8 ~~him about it afterwards? Did he call you or suggest it later?

A

	

Not that I remember . I know -- I will tell you what

20 I;i do remember . Eve one day called me, when he come out here,

l to ask me if I knew any business he could go in . I had

t1washed my --

;I

	

A

	

Yes .

	

I had washed my hands of him because he
i
; wouldn't -- I says, "No, I don't know nothing ." If I did
':I



know, I wouldn't have told him .

Q

	

Because of his brother?

A

	

No . At the time we told him about, that day his

wife didn't even want to answer to talk to us .

Q

	

Oh, that is right . !-'hen you called to --

A

	

To tell him ahout the carwash .

Q

	

Why wouldn't his wife let him talk to you?

A

	

I don't understand, unless Jack and her had a beef .

You know, maybe he was hanging around the place or. something .

I don't know .

Q

	

She must have been afraid that somehcna Sam was going

~to lose money in the deal .

A

	

I wouldn't Ynow, really . I never met his wife . I13
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don't know what kind of woman she is .

l~ Q What contacts have you had with Earl Ruby over the

years?

1 A On Jack?

Q No, with Earl .

A Who?

20 Q With Earl Ruby .

II A Who, me or --

t . Q Yes, you .

A I never seen Earl Ruby .

?d Q Had you ever talked with him?

A Not that I know of . Not that I can remember . I don't



know what reason I would have to talk to him about .

Did he ever call you about Jack's defense fund?

A

	

Jesus, I don't remember . I don't think sn . He don't
i1

even know me .

	

i

Q
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Q

	

You have never met him or talked with him?

A

	

Never, no .

Did you have any hnowledge of any criminal activities

s :!that were going on in Dallas when you visited there?

A

	

I didn't ),no,,,, of any .

Q

	

Did you know or did Jac". Ruby mention Joe Canoesi?

A

	

No, he didn't .

Q

	

or Joe Savillo?

A

	

No, he didn't .

	

j

Q

	

Do you know of Ervin ~*tiener? I think I asked you that' .

A

	

No, I don't.

	

i

Q

	

You don't know Allen Dorfman, either?

A

	

The only one you mentioned that I knov, is Harry Hall .

Q

	

Do you know Frank '4atula?

A Who?

Q

	

Frank Matula --

A

	

No, I don't .

A

	

No, I don't .

Q

	

You have been associated in tae past years, before you

25 !retired, in the scran metal business . Is that correct?
;i



a year .

Q

	

And you didn't have any dealings with frank "tatula

in the scrap metal business?

A

	

Why? Is he in the scran metal business? I don't

know .

But you didn't have any dealings

r Jimmy 1Ioffa?

.

2

	

Never had any indirect communication with him?

IS I

	

A

	

No .

The reason I asked was that Frank `tatula had been

in the scrap metal business in this area, allegedly ..,orking

I wondered whether there had been any

indirect, on your conduct of your business,,

you know, in the scran metal business .

for Jimmy Hoffa and

-pressure, direct or

20
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Q Yes, he has been .

10 with him?

A No .

12 II Q Did you ever kno-

13 'I A N

1 A Right .

2 !i Q That is in Los Angeles?
i

I
A Yes, Santa -- I was in Santa Maria for a little over

A I had a small yard in Santa 'taria .

Q So you didn't get any outside pressure about it?

2a ~II A No .
2a I Q Do you know Brady Parton?

A No, I don't.
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Q

	

Do you know of him?

A

	

(Witness shakes head .)

Q

	

To your knowledge, was Jack Ruby ever involved in

any criminal activities in Chicago or Dallas, other than

killing Oswald?

A

	

Well, if you want to call scalping -- that is all I

know he ever -- he was only a kid when I knew him in Chicago .

Q

	

Are you familiar with Abraham Zuckerman?

A

	

Yes, I remember him .

Q

	

How did you know him?

A

	

He lived in my neighborhood .

Q

	

Did you have any dealings with him, either direct

or indirect, after the time that you left Chicago?

A

	

I never had no dealings with him at any time . In

fact, I don't think if I bumped into him I would know him .

is dead altogether, isn't he?

I am not sure .

that was that name again? Kaybe I got the wrong

Q

	

Zucky, the - Bookie,, they called him .

A

	

Yes, Zucky.

Q

	

Do you remember calling him on the phone in 1963?

A

	

I never called him .

	

I don't know him.

Q

	

Did your wife know him?

A

	

No . My wife is in New York .
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Q

	

The record indicates that you or someone using your
I
phone called Zuckerman three times in the fall of 1963 . no

you have any explanation for that?

.',

	

A

	

rly wife's sister's name is Zuckerman . Unless you

S ;~ got the oeoole mixed un -- I don't even know the person you

are ta13 -.ing about here .

Q

	

There is also a record on October 30th, 1963 .

A

	

Where did they call, Chicago or New York? I called

s ~ Zuckerman the day before yesterday. That is my brother-in-

IG law .-- a hard-working kid .

!~

	

Q

	

I think Zuckerman -- certainly Zucky the Bookie wasi

!2 out of Chicago .
I

(7 ;

	

A

	

I don't know him .

	

I don't know him .
I

Q

	

Do you know anything about the allegation that Ruby

IS had to leave Chicago because he had a significant debt that
tl

to II was due?
i

I' !

	

A

	

I wouldn't know because I wasn't there in them years .

'B

19

~I didn't even know what was hannenina in Chicago .

	

I lived

tin New York .i
la '

	

Q

	

So who is the Zuckerman that might have been the one

in the 1963 nhone records? That would be your brother-in-law?

`' A qty brother-in-law's name is Zuckerman .

23 i~
And what is his first name?

2 e.
A That is ?unny . I said I know him. iie is my brother-



Q

	

Was he related to Zuckv the Bookie?

A

	

No, no .

Q

	

Were they both from Chicago?

A

	

No . 11v brother-in-law was born in New York and I

don't think he was out of New York, just to visit me here .

llect,

d your

10 ~number collect on October 30th, 1963 .

A

	

Called my house collect? Zuckerman? I don't know .

12

	

Q

	

I believe you in effect stated this, but was your

13 Ibrother-in-la-r in New York in 1963, living there?

''1house . She don't know Jack ?tube .
1i

Q

	

Do you have any more information about a phone threat

on Nobember 25th, 1963, other than that which you

the FBI?

Well, I didn't receive the nhone -- my son received
Ic fit, the lavrler, the one that is a lat-yer . He received it . He

:1 ;you received

" ,istated to

3 i~ A

2- !was in the house at the tine .
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i A Oh, yes .

A Do you know if your brother-in-law knew Jack Ruby?

1d
f A No .

1T j Q Did your wife know Jack Rubv?

!a !I
II

A No. She knows Evtil r:rant, because she come around the

i

Q Is it nossible that he rould have called you c

your brother-in-law would have called your wife collect?

3
I~I

A No, no .

9 ~~
. v

Q Because somebody by the name of Zuckerman call



Q

	

Do you had anything else to add about it or was there ;

any follow-uu threat?
I

A No .

Q

	

["There we;e you when the President was shot? You were

in Los Angeles?

A

	

I was home in bed .

Q

	

Were you also at home when Jack Rubv shot Oswald?

A

	

Yes, I was at home, yes, the c,"hole time, yes .

Q

	

Were you sick? You said you were home in bed . Of

10
,1
course, I guess the Los Angeles time would be a couple of

II hours earlier .
I

A

	

Stiell, I can't sleec at night, so I sleep late during
f
the day .

= ;I

	

Did you call anyone following your learning that

Ruby shot Oswald?

:do . P!y wife called me right after that . Just as

my wife called no .

did she tell you when she called?

Now what are you talking about, when the President

A

;I Ruby hung_ un .

WhatQ

A

was §hot?

!i

	

Q

	

Well, both . First, when the President was shot .
I
'iYour wife called to tell you about it, but you were watching

ATV already . Is that what --
?a ;I A

	

Yes . I don't know if Jack told me and then -- I
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1
!think I was watching TV when he called .



I I
2j friends long distance right after the President was shot?

3 jI

	

A

	

To tell them about it? I don't think so .

Or to discuss it .

A No .

o

	

Q

	

Did you have the occasion to call anyone, local or

7i! long distance, after Jack shot Lee Harvey Oswald to talk

3
.i
about it, to mention the fact that you knew 'ruby?

II
'4 ihave called them to discuss it .

	

i

S

Q
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Q

	

Did you have the occasion to call any relatives or

l i

	

I
:j he was fairly docile .--

Very -- a veer mild nerson .

Q

	

=- and that when you saw him in 'G3, you got the

impression that he was a lot more --

A

	

Yes, he had turned a little .

Q

	

-- a lot rougher .

A Yes .

13 A I don't think, so . I didn't know --

II Q Were you surprised to hear that Ruhv shot him?

17 , I A I guess I was .

i Q You had stated that when you knew Jack in Chicago,

A To make a long distance call to tell somebody?

is ~I Q Or a local call . Did you call somebody, "Hey --"

!1 ~i
i

A Yes, I know what you mean .

12
~
.i Q Because you said that a number of people from Chicago ;

13 that knew Ruby were in Los Angeles, so I would think you might



;I
? .~ hannened or just because of the nature of the business he was

II
3 ,I in?

the way he told me, he says, "well," he says, "I am not a

Texan," and the fact that he was a Jew and he got into a
!i
II
business, I guess, that wasn't liked by everybody . I don't

1
3

'~
think it is '.:ere either .

	

And the n_ eonle came in and tkied to

take advantage of him and he says, "I had to show them that

I wasn't, you know, scared of them, nrove the noint that I was!

! 1

	

! a man . "

13 ;I to prove something?
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Q

	

Did you ever get the impression as to why it had

A

	

I think it was the nature of the business -- well,

was he defensive about being Jewish, feeling he had

A

	

I don't know, really . I don't really know . But you

1Z :get in other cities, in other towns, you know, where there is

1o Ilnot a big Jewish oonulation -- a Jew is a big hook-nosed guy

11with a long heard and robs your money and --
i

n

	

hnhen he called you after the assassination, did Rubv i
i

mention the advertisement that was listed above a Jewish man's ;

:name that was critical of President Kennedy?I name

A

	

:1o . I seen the picture and I saw that, but he never,

'" ;no . No, I never heard nothing like that . The only thing he

~Ibeefed about was these two guys . That's all the beef that he

shad about anything .

Q

	

Did he mention that they ,ere Jewish also?



I !{

	

A

	

No . I didn't know they were Jeo"ish . You just

2 !) mentioned it . I didn't know they were Jewish .

assassination that

days and that

going to close theirs?

7 ;I

	

A

	

Well, I don't know about that . tlo, he didn't mention
l

it .
'I

	

I

t0

12

1J

ti

20

2t

II e ca e rg

	

ater the._ .f
i

he was going to close his clubs for a cournl~

he was mad because his Jewish competitors weren'~

Q

	

Did he mention when h

	

11 d " ht a

:J !I

2a a

I

Q

	

Did he mention at all that he was going to close his

club?

A

	

No, not that I can remember .

Q

	

Did he mention that he had gone to Parkland Hospital
I

that day, after the assassination, or that,he was going to gcp?

Q

	

Did he?

A

	

On the phone?

Q Yes .

A

	

I can't remember . I don't think so . I never heard

of Parkland Hosnital .

Q
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lie mentioned it to me?

Did Ruby call you again that wee :-.-end, the week-end

of the assassination? The assassination was on a Friday, the
_2 22nd . Did he call you on a Saturday or Sunday?

A

	

I think. he only called me once that I can remember .

To the best of your knowledge, is that the last time

! that he ever called you on the nhone?
,j

	

i



A

	

That is right .

Q

	

Did you ever call him on the phone after the call

after the assassination?

I don't think so.

You don't think you called him on the assassination

then?

I don't think so . I think he called me to tell me

about it and that was it .

Q

	

Do you remember anything that you did on the
'Iid ;I morning of Sunday, November 24th, 1963, prior to the time

that you found out that Ruby shot Osvald?

12 ii

	

A

	

What I did? I guess I did the normal things that I

13 'I do every day . I don't know .4
il,

Q

	

Ruby shot Oswald in the morning, %-rhick would have

I= ; ; placed it -- I think it was like 11 :14 Dallas time, which

j would have been about 9 :15 this time, Pacific time .

17'I

	

A

	

Yes . Well, I vas home in bed .

18

	

Q

	

were you still in bed at the time that you found

19

	

out that Ruby shot Oswald or had you been up?

2 ~ ~I

	

A

	

Oh, you are talking about when Ruby shot nswald .

`" j that day?

A

Q

week-end,

A
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I,I
'`

	

Q

	

Ruby shot Oswald . Do you know what time you got un

A

	

I was in the house . I know that . I might have been

up, but I was in the house .

Q

	

Do you know if you had gone out that day?



I2 II heart attacks . I don't go out too much .

Q

	

Did you go out that morning before you found out that)

I Ruby shot Oswald?

	

j

5 ;+

	

A

	

No, I hadn't left the house, no .

Q

	

Of the numbers --

A

	

Was that on a Sunday?

Q Yes .

A

	

Well, my wife was home at that time . We were all

home then because it was Sunday .

Q

	

You hadn't gone out to eat breakfast or go to church

or anything?

13 ;~

	

A

	

No, we eat at home . No .
4

Q

	

You mentioned a number of peonle _`rom Chicago had

~ : ~Iknovm Ruby that were living in this area . Do you know of any
I

~' that ran any restaurants or food establishments out here that

I' had known Ruby?

A Restaurants .
I

ICI

	

Q

	

Or any kind of food establishment .

`~ 11,

	

A

	

I imagine ^fax Iold .

	

He has been dead' for years .

:,, Ij Q

	

Is his last name ,old?

A

Q

A

Yes, 'fax Gold . He has been dead for years .
i

Do you know if any of them ever ran a hamburger stand?!

A hamburger stand -- I know a guy's daughter that ran

hamburger stand.
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A

	

I had been sick for quite a while back . I had had



i
j

	

A

	

Uta something . I don't know what her last name is

~i because she is married to, you know, somebody with a -- she

had it on '4elrose .

Q

	

What was her father's name?

A

	

Willy Rosen .

Q

	

Willy Rosen, R-o-s-e-n?

A Yes .

Q

	

Do you know where the hamburger stand was?

A

	

On Melrose .

Q

	

On 'telrose . Is he still alive?

A

	

Is what?

Q

	

Is Rosen still alive?

A

	

Yes, he is still alive .

Q

	

Had he ever lived in Dallas or just in Chicago?

A

	

No .-- in Chicago . I don't know if was ever in Dallas . ;

Q

	

Did yoit ever hear a report that the Los Angeles17 !

Police Department found out from someone ",:ho ran a hamburger

,stand that you had told him that there had been a phone call

Q

	

! ,Nat is her name?
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from you to Ruby on that Sunday morning?

A

	

That I told this fellow that owned a hamburger stand?

~~I am trying to think of "qho I know that owns a hamburger stand . ;

~I can't thin- of anybody .

Q

	

Is there anyone else named ^ruber that you know in

iLos Angeles that they could have mistaken for you?



1

	

A

	

Just my brothers .

Z',,,I

	

Q

	

What are their names?
J

A

	

Art . Well, they are not all here now . Ed, Art .

:'.

	

Q

	

They both live in Los Angeles?

SjI

	

A

	

Well, one lives in Lodi .

e

	

Q

	

But you don't think you told --
y

7 ill

	

A

	

I can't think of anybody I knoo " that owns a hamburger

stand, now that you mention it .
i

Q

	

Did you tell anyone that Sunday morning or sonetime

after the assassination of the President that you thought that!

' 1

	

,~ Oswald would be shot?

A

	

I didn't even knoi. , who Oswald was .

Q

	

Well, after Novermber 22nd, after he was arrested .

A

	

Oh, you mean after he was arrested .

Q

	

After he was arrested .

A

	

That I said that what?

Q

	

Did you tell anyone that you thought Oswald would be

shot?

A

	

I don't know if I did or not .

Q

	

Do you think it is likely that you did?

A

	

I don't think so .

	

I might have said he was going

hung . I don't kno- why he would get shot . You have

:3 ;got me curious now-- a guy with a hamburer stand .

Did Ruby mention to !,ou when he called you on the

night of the assassination that he thought Oswald should be

44-105 0 - 79 - 33

505



A

	

I don't think he discussed that with me that I can

ill remember . It would be a natural thing to say, anyway . I

j would sav it .

12 ~l that Ruby had told you that he was going to shoot Osa+ald .
i

17 ~II Is that true?

T

	

I don't even know nobody that owns a hamburger --

I : ' ; no, that ain't true, no, no .

Q

	

So you didn't tell anyone that Ruby told you thati
I7 '.

:. I he was going to shoot Oswald?

'~

	

A

	

Absolutely not . How would I know that Ruby was going ;i
i

Ir i to shoot Os,"ald?
I

2o il

jafter the President was shot or sometime after that would be
I
the only way you could know, unless you could read his mind .

27 JI A

	

`lever told me nothing like that .

? " 'I Q

	

How would you characterize your relationship with

Jack Rubv un until the time he shot Os ,rald?
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dead or should get the death nenaltv or anything like that?
i

A

	

The night of the assassinaticn -- well, he didn't

call me at night . lie called re right after it hannened . They

didn't even know about Oswald .

Did he tell you that whoever had shot the President

should be out to death?

Well, apparently the Los knaeles Police Denartment

was that a hamhurger stand proprietor said that you told him

Q

	

well, the only possible way would be i_° he told you



3 ;i Did you ever discuss nolitics with him?
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A

	

Just a mild acquaintance ; that's all .

Q

	

So you 1-rouldn't say that you and he were really

A No .

Q

	

Did you have any idea --

A

	

That is what kind o_` confuses me . I never heard of

him in politics .

Q

	

Did he ever mention President Kennedy to you?

A No .

Q

	

Have you ever used an alias?

A

	

Just my middle name, ves .

Q

	

What is that?

A Phillips .

Q

	

Phillips . You used the name Alexander Phillins?

A Yes .

Q

	

Hon., lone ago h,ras that?

A

	

Oh, when I uas a kid .

Q

	

Sack in Chicago?

A Yes .

Q

	

You never used it after that?

good friends?

A No . I didn't have that much to do with him . I stop

5 .I and visit peonle all over . 'To President gets killed, that's

o
~I

all .

7 ~~ Q Did you consider that 4uhy was interested in noliticsY



operator . I don't know if that's -- I don't remember now .

Was it a dock union? !7as it crane onerating on the
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0

	

You never had any business dealings with them?

A

	

I don't think so . Some guy from the union got me

out here during the war, clot me a job as a crane onerator .

docks?

A

	

In the shinyards .

	

j

Q

	

The shinyards?

A

	

Yes, building hoats .

Q Right.

A

	

That is the only union guy I ever met, I mean personally .

0 Who was that?

A I thin': his name was -- if I tell you, you will laugh .

!1 Beercase .

'I Q That is his last name? j

3 Ii A Yes . Ii

w il Q Do you remember his first name? I

A. No, I don't.

i l 0 But he was connected with the Teamsters Union?
i

A I don't know i_` that is the Teamsters . I was a crane]

No .

You never used another alias?

A (Witness shakes head .) i
Q

i
Do you know anyone connected with the Teamsters Union

A No, I don't .-



509

0

	

Did you ever know Carlos `tarcello?

;?

	

No indirect communication with him?
I

A

	

I don't even know who he is .

0

	

You said that to the best of your knowledge, you

ii didn't know any of Jack Ruby's friends in Dallas . Is that

0 II

	

A

	

Just the black man that ~-,orked in --

A

	

I didn't know any of them .
I

Q

	

You had mentioned Joe Johnson .

Q

	

He was one . You might be thinking of Andrew

12 !1 Armstrong .

	

Ile was a black man who helped run the club .

	

Joe

1J 'IJohnson was more of an entertainer . And you also --

!0.j

	

A

	

No, this guy wasn't an entertainer .

Q

	

Okay. Andrew Armstrong sent you the dog .

1611

	

A

	

That is the guy . That is the guy . I didn't know

17 II him .

	

I met him tv .,ice in there, the day I was there .

You know, the Los Angeles Police never talked to me .

You say that they told me this -- that I talked to a guy --

Q

	

No . They were told by the pronrietor of a hamburger
i

stand that you had told that person about what Jack Ruby

iallegedy told you .

i1
iI

A Well, do you know the guy from the hamburger stand?

2a
!~ Q I70 .n

25 A Well, you can find him out . Bring him to me . Let him



':ell . .,_ t^.at he tolc me th.it .

"e11, ~,,iat he sai :? -as that a -an na-e .? ,ruher .

A

	

G7ell, it -isn't _ .

That is .,hy I asked you i°_ there oas sere ot~ier

I have any ot'zer letters or nhone calls or other communications

between yourself and Jack °uhy?

II got a renly .

	

I don't know ceho -- I thin}: his sister wrote

It wasn't -.e . It o"asn't me .

i
Do you kno, . of any other .̂ruher t~esides your brothers,

i

'lot that I `nn, r of, no .

Did your brothers kno, j Bubo?

A

	

I don't knoe", no .

You don't think so?

A

	

No. I am nretty sure they didn't kno,.-i him .

Ot:1er than the times .,c have tal':ed about, did you

A

	

When he was in the hospital, I sent him flo~-ers and

Was that when he was dying?

Yes .

In 1966?

A

	

I don't know what year it ,,as, but that is

	

-hen

the was sick in the hospital . He was sunnosed to he dying . lie

'had cancer .

Q

	

flow long before he died did you find out he had cancer?



-n

paper .

A

	

I couldn't have been very long . I read it in the

That is the way I _found out .

Q

	

At the end of each deposition, we dive the witness

an onnortunity to say whatever he or she would like to

'clarify or maybe it didn't come out right or you ,, ant to add

something, and at this time I am going to give you the onnor-
I
'~ tunity

A

talk -- you are trying to implicate me . That is ~ahat it

to add anything or correct anything you i-ould like to .

Well, the only thing I could correct now is the way

you

sounds like . I don't know nothing about this .

Q

	

Well, I don't mean to imply that .

A

	

That somebody said I said it . !.?hy if somebody said

it, bring the guy here . That is the simnlest thing in the

world . And we will straighten it out .

Q

	

But you say the Police Denartment never asked you

about that?

A

	

I never seen the aolice .

Q

	

That is curious .

A

	

Why would I see police?

Q

	

No, I am saying if they got that allegation, you

would think they would come and ask you .

A

	

Yes, but they never did and I can't _figure out who

had a hamburger stand that I knov .

`TR . PURDY- As I said hefore, !oe will send you a

cony of the deposition and you can make whatever corrections
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it all .

'

	

you like for it .

-

	

I annreciate your time and the Committee aonreciates

i'-

	

you taking the time to come in and talking -. , ith us . Thank you .,

Is there anyt':ing else you -ant to add?

THE S!ITPIESS : I just o- "ant to add thev ought to °orget

PURDY : That concludes the denosition .

(Nhereunon, at 4 :35 n .m., t''le interview in the above-I

entitled natter was ad -iourned .)




